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PROTOKÓŁ Z OBRAD ZARZĄDU  
ZWIĄZKU MIAST I GMIN NADNOTECKICH 

Urząd Miasta Czarnków, 18 października 2022 r.   
 

Porządek obrad: 
1. Powitanie przez Prezesa Zarządu Związku Miast i Gmin Nadnoteckich; 

otwarcie obrad, stwierdzenie quorum.   

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3.Omówienie materiałów i dyskusja (regulamin, założenia konkursu, formularz); dot. planowanej 

certyfikacji produktów regionalnych w ramach umowy z Delta Parter (aneks nr 1) 

4. Rozpatrzenie wniosku Gminy Barcin w sprawie aktualizacji tablicy informacyjnej usytuowanej 

w pobliżu stanicy żeglarskiej,   

5. Złożenie informacji z realizacji zadania „Święto Noteci” Wieleń 2022, 

6. Złożenie informacji z realizacji zadania „VII Spławikowe, Drużynowe Zawody Wędkarskie 

Związku Miast i Gmin Nadnoteckich o Puchar Noteci” - Drezdenko 2022, 

7. Informacja w sprawie powołania Polskiego Klastra Rzecznego (udział w Konferencji nt. 

„Gorzowskie Spotkania Rzeczne” - udział z ramienia Zarządu - A. Wiśniewski czł. Zarządu. 

8. Informacja nt. odpowiedzi uzyskanych w związku z Protestem Zarządu Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich temat utworzenia Parku Krajobrazowego „Dolina Noteci,” 

9. Zaproszenie na „Kongres Wodny”, 25.10.2022 r. we Wrocławiu. Więcej informacji wraz z 

formularzem rejestracyjnym na stronie internetowej: https://www.wody.gov.pl/kongres-wodny. 

10. Inne informacje, wolne wnioski. 

Zakończenie obrad.  

 
Ad. 1- 2) Zwołane przez Prezesa Zarządu Sławomira Napierała posiedzenie Zarządu 

Związku Miast i Gmin Nadnoteckich odbyło się 18 października 2022 r., przy wsparciu 
pracowników Urzędu Miasta Czarnków. Gospodarzem spotkania był Burmistrz Czarnkowa 
Andrzej Tadla (V-ce Prezes Zarządu ZMiGN), którego reprezentował podczas minionych obrad 
Zastępca Burmistrza - Krzysztof Madaj. Gospodarzowi serdecznie podziękowano za podjęcie 
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uczestników obrad. Prezes Zarządu Związku Miast i Gmin Nadnoteckich Sławomir Napierała 
powitał gości, stwierdzając obecność 7 z 7 członków Zarządu, tj. quorum władne podejmowania 
prawomocnych decyzji. Członkowie Zarządu osobiście uczestniczyli w obradach lub poprzez 
reprezentanta z upoważnienia. Gościem specjalnym minionych obrad był przedstawiciel 
Samorządu Gminy Drezdenko - Zastępca Burmistrza Drezdenka Mateusz Grzymałowski. Lista 
obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu; pozostający do wglądu w Biurze ZMiGN. 
Uczestnikami obrad byli: Sławomir Napierała Prezes Zarządu, Burmistrz Miasta i Gminy Nakło 
nad Notecią; Burmistrza Czarnkowa reprezentował Zastępca Burmistrza Krzysztof Madaj; 
Burmistrz Barcina - Michał Pęziak; Burmistrz Krzyża Wielkopolskiego Rafał Sroka; Wójta 
Gminy Drawsko reprezentowała Kierownik Ref. Organizacyjnego UG Drawsko Sylwia Marek; 
Sekretarz Gminy Zwierzyn - Andrzej Wiśniewski; Wójta Gminy Nowa Wieś Wielka 
reprezentował Łukasz Michalik Zastępca Kierownika USC, st. ds. ewidencji ludności i obsługi 
informatycznej w UG Nowa Wieś Wielka; Dyrektor Wydziału Organizacyjnego UMiG Nakło 
nad Notecią Emilia Cybulska; pracownik UMiG Nakło nad Notecią Tomasz Drajer; główny 
specj. ds. promocji i współpracy zagranicznej UM Czarnków - Grzegorz Wójcik; Dyrektor Biura 
Hanna Forbrich. Obrady miały charakter roboczy, uczestniczył w nich również przedstawiciel 
Stowarzyszenia Wspierania Inicjatyw Gospodarczych "Delta Partner" - Artur Kubica.  

Prezes Zarządu, który przewodniczył obradom, przedstawił proponowany porządek 
obrad, który w wyniku głosowania został przyjęty bez zmian ( 7 - "za").  

    
Ad. 3) W pierwszej kolejności, prowadzący obrady poprosił przedstawiciela SWIG "Delta 
Partner" Artura Kubicę - koordynatora projektu realizowanego na zlecenie Związku Miast i Gmin 
Nadnoteckich w Nakle nad Notecią o złożenie informacji dotyczącej planowanej certyfikacji 
produktów regionalnych w ramach umowy z dnia 14 czerwca 2022 r. Po omówieniu 
wypracowanych materiałów, nastąpiła dyskusja (regulamin, założenia konkursu, formularz 
zgłoszeniowy, zasady ogólne). Ustalono, że punktem wyjściem jest ustalenie wspólne nazwy 
marki - w wyniku głosowania dokonano wyboru - "NADNOTECKA MARKA." Inne 
propozycje, nie uzyskały większości głosów, np.: "Notecki Certyfikat Jakości."  
 
 Dalszą część obrad poświęcono kierunkom współpracy z "Delta Partner"- 
Stowarzyszeniem Wspierania Inicjatyw Gospodarczych, które na zlecenie Związku Miast i Gmin 
Nadnoteckich wspiera samorządy nadnoteckie w wdrażaniu nowej "Strategii Rozwoju Związku 
Miast i Gmin Nadnoteckich do roku 2030." Przyjęta Strategia Rozwoju powstała w modelu 
partycypacyjno - eksperckim i osadza Związek w nowej perspektywie finansowej Unii 
Europejskiej (okres: 2021 - 2027+) oraz odnosi się do nowych uwarunkowań społecznych i 
gospodarczych, takich jak chociażby identyfikowana zmiana praktyki spędzania czasu wolnego, 
zmiany zachodzące w sektorze turystyki (jako skutki pandemii koronawirusa COVID-19), czy 
też trendy ekologiczne. W przedstawionej perspektywie, po pierwsze znaczenie ma idea 
samorządności, obszarowej współpracy skoncentrowanej wokół Noteci, która poza budową 
mechanizmów, wykorzystania potencjału, ma na celu integrowanie wspólnoty mieszkańców. 
Strategia Rozwoju ZMiGN do roku 2030 jest jednocześnie zobowiązaniem Związku i jego 
członków do współdziałania i wspólnej pracy na rzecz dobrostanu całej doliny Noteci. 
Przedstawiciel SWIG "Delta Partner" Artur Kubica podczas obrad Zarządu w Czarnkowie, 
zaprezentował najistotniejsze założenia korespondujące z nową Strategią Związku Miast i Gmin 
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Nadnoteckich, dotyczące planowanej budowy obszarowej marki turystycznej, celem 
wzmocnienia rozpoznawalności obszaru nadnoteckiego. W wyniku głosowaniu nad 
przedstawioną propozycją planowania strategicznego, członkowie Zarządu jednomyślnie podjęli 
decyzję o przystąpieniu do działania polegającego na certyfikacji produktów regionalnych w 
obszarze działalności Związku Miast i Gmin Nadnoteckich. Wypracowane założenia posłużą do 
przeprowadzenia jeszcze w roku bieżącym pilotażowego certyfikowania produktów regionalnych 
jako narzędzia wykorzystania istniejących potencjałów oraz wdrożenia mechanizmu 
promocyjnego ("Nadnotecka Marka").  
 Nabór prowadzony będzie poprzez stronę www.rzekanotec.pl. Certyfikacja 
zorganizowana przez Związek Miast i Gmin Nadnoteckich jest przedsięwzięciem kierowanym do 
wszystkich producentów i wytwórców najwyższej jakości produktów spożywczych 
wytwarzanych na terytorium funkcjonowania Związku, starających się o prawo używania 
Certyfikatu Jakości "Nadnotecka Marka". Zarząd wyraził zgodę, aby z dniem 18 października br. 
został zawarty Aneks nr 1 do Umowy, w którym powzięto decyzję o realizacji zadania dot. 
certyfikacji do końca I kwartału 2023 r. Zmiany dot. terminów i nie powodują dodatkowych 
skutków kosztowych dla ZMiGN. Podczas zebrania dyskutowano również nad możliwością 
wdrożenia innych, wspólnych dla samorządów nadnoteckich projektów, m.in. inicjatywy "River 
view" ( projekt "Aktywna mapa Noteci" - przy współpracy z "Delta Partner"). Temat zostanie 
przedstawiony jako propozycja do planu pracy na rok 2023, pod obrady WZC ZMiGN (grudzień 
2022 r.). Prezes Zarządu podziękował koordynatorowi projektów z ramienia SWIG "Delta 
Partner" Arturowi Kubica za przygotowane opracowanie i przedstawione propozycje,  które 
uzyskały wysoką ocenę w opinii przedstawicieli samorządów nadnoteckich, członków Zarządu 
Związku. Propozycje zostały przedstawione z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej. 
 

Ad. 4) Pozytywnie rozpatrzono wniosek Gminy Barcin w sprawie przekazania gminie 
tablicy usytuowanej w pobliżu stanicy żeglarskiej w Barcinie, wykonanej w ramach programu 
pilotażowego "Oznakowania" - jednego z modułów międzynarodowego projektu o akronimie 
"InWater," którego partnerem był Związek Miast i Gmin Nadnoteckich (Liderem - Politechnika 
Gdańska). Pismo z odpowiedzią otrzymał w dniu obrad Burmistrz Barcina.    

 
Ad. 5 - 6) Prowadzący obrady poprosił Dyrektor Biura Związku o złożenie informacji w 

części sprawozdawczej- przedstawione zostało podsumowanie i rozliczenie wydarzeń, które 
odbyły się z dofinansowaniem z budżetu Związku Miast i Gmin Nadnoteckich, w tym ww. 
drezdeneckie zawody wędkarskie oraz wieleńskie "Święto Noteci"- połączone z uroczystym 
otwarciem inwestycji zrealizowanej przez Gminę Wieleń - Bulwary Nadnoteckie w ramach 
projektu "Rewitalizacja Wielenia szansą rozwoju Gminy." Prezes Zarządu Sławomir Napierała 
podziękował wraz z członkami Zarządu Związku Burmistrz Wielenia Elżbiecie Rybarczyk 
podczas wydarzenia w Wieleniu - za wspaniałą organizację sztandarowego wydarzenia ZMiGN 
w Wieleniu i pogratulował inwestycji, dzięki której Noteć zyskała kolejne miejsce na szlaku, 
nowoczesne i proekologiczne. Pogratulował realizacji inwestycji, która została w br. nagrodzona 
w rankingu ogólnopolskim "Nagrodą Przyjaznego Brzegu", z nominacji Zarządu (grudzień 
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2021r.). Rozliczenie kosztów poniesionych na rzecz organizacji "Święta Noteci 2022" zostało 
przyjęte bez uwag.  

Prezes Zarząd zaznaczył, że nie dopłynął statek szkolny "Wł. Łokietek" na uroczystości w 
Wieleniu, ponieważ stan rzeki Noteć na to nie pozwolił. 

  
 W tej części obrad, podkreślono następnie obecność na spotkaniu Zastępcy Burmistrza 
Drezdenka Mateusza Grzymałowskiego. W imieniu Samorządu Gminy Drezdenko Pan Zastępca 
Burmistrza podpisał deklarację kontynuacji współpracy Przymierze dla rozwoju Noteckiego 
Szlaku Wodnego - "ŁĄCZY NAS NOTEĆ" ( dokument nawiązuje do jubileuszu 20- lecia 
działalności Związku, 09.09.2021 r. w Nakle nad Notecią ).  

Podczas obrad podkreślono fakt uhonorowania Gminy Drezdenko, na ręce Pani Burmistrz 
Drezdenka Karoliny Piotrowskiej - statuetką "Przyjaciel Noteci", co miało miejsce podczas VII 
Spławikowych, Drużynowych Zawodów Wędkarskich Związku Miast i Gmin Nadnoteckich o 
"Puchar Noteci" w Drezdenku (4 września 2022 r.). Szczegółowe sprawozdanie z odbytych 
zawodów na Noteci w Drezdenku zostało złożone podczas relacjonowanych obrad. Korzystając z 
obecności na spotkaniu przedstawiciela Gminy Drezdenko, podziękowania za wsparcie w 
organizacji zawodów złożył Prezes Zarządu Sławomir Napierała. Podziękowano w ten sposób 
wszystkim zaangażowanym w przeprowadzenie zawodów, w tym pracownikom Urzędu Miasta i 
Gminy Drezdenko oraz członkom Koła Polskiego Związku Wędkarskiego Nr 1 Drezdenko, 
sędziom i przedstawicielom  mediów - za wsparcie informacyjne i promocyjne. Członkowie 
Zarządu podjęli uchwałę porządkową w sprawie organizacji Spławikowych, Drużynowych 
Zawodów Wędkarskich Związku Miast i Gmin Nadnoteckich o "Puchar Noteci" (uchwała 
finansowa stanowi zał. nr 2 do sporządzonego protokołu).   
 

Ad. 7)  Złożona została informacja w sprawie powołania Polskiego Klastra Rzecznego - 
udział w Konferencji nt. „Gorzowskie Spotkania Rzeczne” z ramienia Zarządu wziął Andrzej 
Wiśniewski członek Zarządu - Sekretarz Gminy Zwierzyn. Ustalono, że Związek nie będzie z 
uwagi na swoją działalność o charakterze "non profit" podpisywał się jako powołujący do życia 
"Klaster", jednak będzie starał się kontynuować współpracę, celem wymiany doświadczeń i 
dobrych praktyk.   
 

Ad. 8)  Poproszono, aby Dyrektor Biura przedstawiła korespondencję, jaka wpłynęła do 
Zarządu Związku w odpowiedzi na "Protest" Zarządu Związku złożony w sprawie projektu 
uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego z dnia 11 maja 2022 r. - dot. planowanego 
utworzenia Parku Krajobrazowego „Dolina Noteci”( rozdzielnik wysłanych pism i uzyskanych 
odpowiedzi pozostaje do wglądu w Biurze Związku). W dyskusji zaznaczono, że sprawa jest w 
toku rozstrzygnięcia, a organem właściwym - sprawującym nadzór nad uchwałami Sejmiku 
Województwa Wielkopolskiego jest Wojewoda Wielkopolski. Dalsze decyzje powinny być 
przekazywane na bieżąco do wiadomości Zarządu Związku, który reprezentuje stowarzyszenie.    
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 Ad. 9 - 10) Odczytane zostało zaproszenie na „Kongres Wodny”, 25.10.2022 r. we 

Wrocławiu. Szczegółowe informacje wraz z formularzem rejestracyjnym opublikowano na 

stronie internetowej: https://www.wody.gov.pl/kongres-wodny.  

 
Obrady zakończone zostały omówieniem założeń organizacyjnych dotyczących 

grudniowego posiedzenia Walnego Zebrania Członków Związku. Termin: 8 grudnia 2022 r. w 
Gminie Zwierzyn.  Tematem obrad m.in. będzie wypracowanie założeń budżetowych i 
kierunków działania w roku 2023 ( zgodnie z Strategią Rozwoju na lata 2021 - 2030), co jest 
swego rodzaju odpowiedzią na plan dalszych działań i inicjatyw, jakie Związek Miast i Gmin 
Nadnoteckich może podjąć w nowej dekadzie swojej działalności, mając na uwadze podpisane 
podczas obchodów jubileuszowych 20- lecia działalności Związku- Przymierze dla rozwoju 
Noteckiego Szlaku Wodnego-  „Łączy nas Noteć.” Poproszono, aby uczestnikiem najbliższych 
obrad był p. Artur Kubica, z uwagi na konieczność przedstawienia planowanych inicjatyw, które 
realizowane są w br., oraz na przełomie 2022/2023.   

 
Prezes Zarządu Związku Sławomir Napierała podziękował wszystkim za aktywny udział i 

owocne obrady oraz gospodarzowi - za serdeczną gościnę w Ratuszu Miejskim w Czarnkowie. 
  
 
 
Na tym zakończono protokół i podpisano. 

 

1. PREZES ZARZĄDU ZWIĄZKU:  /-/ Sławomir Napierała 

 

2. DYREKTOR BIURA, PROTOKOLANT: /-/ Hanna Forbrich  


